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TC: CHN-GT7DXIAN

DAY 01 SINGAPORE - XIAN

Check in at Changi Airport and depart to the beautiful ancient city Xi’an.
Picked up by tour guide after arrival, transfer to hotel for rest.

DAY 02 XIAN
(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, visit and Ancient City Wall，Xi'anMuseum (closed on
Mondays), the Small Wild Goose Pagoda, experience Hanfu clothing (wear
Hanfu while exploring the scenic spots), Cien Temple Ruins Park, and
Xuanzang Square, followed by a night tour of the Tang Dynasty Everlasting
City.

DAY 03 XIAN - LINTONG-HUASHAN
(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, head to the Terracotta Army (including electric cart and
headphones). The grand lineup and impressive scale of the Terracotta
Warriors are known as the "Eighth Wonder of the World." Enjoy the VR
Dome 5D Movie and visit the Mausoleum of the First Qin Emperor
(including electric cart), which houses the Bronze Chariot and Horses.
Continue to the Huaqing Palace, a 5A National Scenic Area.
DAY 04 HUASHAN-HUKOU

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, head to the Huashan Scenic Area (including mountain
entrance shuttle and round-trip cable car to the North Peak), one of China’s
Five Great Mountains, renowned for its steep and dangerous terrain. The
Xiyue Temple is located on the North Peak of Huashan. While offering
prayers for blessings, you can also immerse yourself in the rich historical and
cultural atmosphere. Every year, many pilgrims and visitors come here to
experience the sacredness of Huashan and its natural beauty.

DAY 05 HUKOU-YANAN
(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, visit the HukouWaterfall on the Shaanxi section of the
Yellow River (including shuttle bus). HukouWaterfall is the second largest
waterfall in China and the largest yellow waterfall in the world. Then visit the
Zao Yuan Revolutionary Site (including headphones). Lastly, explore the
1935 Cultural District, where many historic buildings can be found. The
renovated old buildings retain the architectural style of the revolutionary
period, and you will also experience staying in a cave-dwelling-themed hotel.

DAY 06 YANAN
(Breakfast/Lunch/Dinner)

Jingbian Wave Valley Gorge Scenic Area (including the glass bridge)
is a stunning Danxia landform, shaped over millions of years by wind,
water, and time. It looks as if you’ve stepped into a Martian
landscape. Jin Yan'an Themed District .

DAY 07 YANAN - GANGUAN - XIAN
(Breakfast/Lunch/Dinner)

The Ganquan Grand Canyon (including shuttle bus) is characterized by
its unique canyon landscape and the natural geography of the Yellow
River.Bell and Drum Tower Square is a landmark in Xi'an, featuring
China’s largest and best-preserved Bell Tower and Drum Tower. You can
freely explore Huimin Street, where you can indulge in local delicacies
around the Bell and Drum Tower, experiencing the rich local flavor and
cultural atmosphere.

DAY 08 XIAN
(Breakfast)

After breakfast, transfer to the airport.
*The company reserves the right to modify the travel itinerary,
transportation arrangements, and accommodations due to unforeseen
changes, weather conditions, and travel regulations related to
vaccination requirements. Due to circumstances beyond the company's
control, the itinerary may be subject to changes.
*In case of any discrepancies between the Chinese and English
itineraries, the Chinese itinerary shall prevail.

Package Exclusions:
*Driver and tour guide tips: RMB 30 per person per day / Tour
leader (if any): SGD 2 per person per day
*Airport taxfuel surcharge
*Compulsory Tour: RMB 490 per person ( Camel Bell Legend
Show + Night Tour of the Tang Dynasty Unending City)

*Other personal expenses
*Travel visa / Personal travel insurance



TC: CHN-GT7DXIAN

第一天 新加坡 - 西安

集合搭乘豪华客机飞往中国古都之一的西安。抵达后入住酒店。

住宿：大明宫诺富特酒店或者同级准五

第二天 西安

(早：酒店，午：中式合菜 晚：川菜风味)

早餐后，游【古城墙】【西安博物馆】（周一闭馆）和【小雁塔】
--汉服装造体验（穿汉服游玩景区），慈恩寺遗址公园，玄奘广场

保证自费：夜游大唐不夜城。

住宿：大明宫诺富特酒店或者同级准五

第三天 西安-临潼-华山

(早：酒店，午：裤带面风味 晚：中式合菜)

早餐后前往【秦始皇兵马俑】(含电瓶车+耳机)，秦兵马俑壮阔
的阵容和磅礴的气势，被誉为"世界第八大奇迹”。欣赏【VR环
幕 5D电影】，并参观天下第一陵-【秦始皇陵】(含电瓶车)+铜
车马。【华清宫景区】，国家5A级旅游景区。

保证自费：观看驼铃传奇SHOW钻石票

住宿：兴和国际酒店/华山客栈酒店或者同级4星

第四天 华山-壶口

(早：酒店，午：汽锅鸡风味 晚：黄河鱼风味)

早餐后前往【华山风景区】(含进山车+北峰索道往返），是中国
五大名山之一，以险峻著称。【西岳庙】位于华山的北峰，参拜
祈福的同时，还能领略到浓厚的历史文化氛围。每年，很多朝圣
者和游客都会到此，感受华山的神圣与自然之美。

住宿：学苑宾馆或者同级4星

第五天 壶口-延安

(早：酒店，午：中式合菜 晚：陕北风味)

早餐后，【黄河壶口瀑布陕西段】（含区间车）壶口瀑布是中国第

二大瀑布，也是世界上最大的黄色瀑布。【枣园革命旧址】（含耳

机）。【1935文化街区】街区内有许多充满历史气息的建筑，改造

后的老建筑保留了革命时期的建筑风格，特别入住窑洞文化主题酒

店。

住宿：金延安观舍酒店或同级（窑洞主题）

第六天 延安

(早：酒店，午：中式合菜 晚：羊肉风味)

【靖边波浪谷大峡谷景区】（含玻璃桥）是一处由数百万年风，水

和时间雕琢的砂岩而成的丹霞地貌美轮美奂，仿佛来到了火星世界。

【金延安主题街区】融合了延安的革命历史和地方特色文化，旨在

打造集文化、旅游、商业于一体的多功能街区。
住宿：金延安观舍酒店或同级（窑洞主题）

第七天 延安-甘泉-西安

(早：酒店，午：甘泉豆腐风味 晚：拾参潮陕菜)

【甘泉大峡谷】含区间车，甘泉大峡谷以独特的峡谷景观和黄河的

自然地貌为特色，峡谷深切，水流湍急，形成了如诗如画的景致。

【钟鼓楼广场】是西安的标志性景点，中国现存规模最大、保存最

完整的钟楼和鼓楼。你可以在【回民街】自由探索，尽情品尝钟鼓

楼周边的地道美食，感受浓厚的地方风情。

住宿：大明宫诺富特酒店或者同级准五

第八天 西安/新加坡

(早：酒店)

早餐后送机。

行程不含

*司机和导游小费: RMB30每人每天/领队（如果有）：SGD$2每人每天

*机场税和燃油附加费 / 其他个人消费

*保证自费项目: RMB490/每人驼铃传奇SHOW+夜游大唐不夜城

*旅游签证 /个人旅游保险

8天7晚

黄河壶口瀑布

夜游大唐不夜城

二晚窑洞文化主题特色度假酒店

兵马俑/华清宫

汉服装造体验

当季季节水果采摘-4-5月草莓樱桃/9-10月苹
果/11-12月草莓（可带走5KG ）

升级晚宴-精品自助餐

行程特色


